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Geachte raadsleden, 
 
Op 27 maart 2024 heeft de fractie van Democraten Hilversum vragen (hieronder cursief) gesteld op 
basis van art. 41 van het reglement van orde over de Groene Loper. 
 
1.  Klopt het dat het uitrollen van de Groene Loper enkel is gebonden aan de 6 pleinen en de 

ontwikkellocaties? 
Nee, zoals ook in de gebiedsagenda is opgenomen gaat het om het realiseren van een nieuwe 
groen structuur voor de buurt en de wijk. De zes pleinen Ampèrestraat, Kleine Drift, 
Liebergerweg, Pelikaanstraat, Galvanistraat, Jac. P. Thijsseplein vormen samen met de 
ontwikkellocaties een belangrijk deel van de groene loper in 1221.  
Naast de 6 pleinen in de openbare ruimte is ook het plein van wijkcentrum De Geus 
meegenomen, 
aangezien het één van de weinige plekken met een openbaar karakter in de Geuzenbuurt is en 
om het vergroenen van 1221 verspreid over de wijk te kunnen realiseren. Verder is er oog voor 
het vergroenen langs de oude radialen.  
Zoals u in de collegebrief van 20 februari 2024 (zaaknummer 1409139) heeft kunnen lezen wordt 
na oplevering van het laatste plein (Pelikaanstraat) onderzocht of het resterende budget kan 
worden gebruikt voor de herinrichting van de Liebergerweg en het Spoorpark (langs het spoor 
tussen de Oosterengweg en het station). De groene ruimte die op langere termijn in het Bruisend 
Hart wordt gerealiseerd is hier nog een aanvulling op. 

 
2.  Zo ja, waar is dan de samenhang, de groene verbinding, zoals afgesproken in de Gebiedsagenda 

1221 (de Groene Loper) tussen de Geuzenbuurt, Electrobuurt en Kleine Driftbuurt?  
Het vergroenen van de zes pleinen is een onderdeel van het project de Groene Loper. Met de 
vergroening op ontwikkellocaties en in het Bruisend Hart ontstaan nieuwe onderdelen van wat 
uiteindelijk een groene loper door 1221 moet worden. Het spoorpark en de Liebergerweg 
versterken de verbinding tussen de elementen van de groene loper.   

 



3.  U bent nog niet klaar met uitrollen van de Groene Loper*. Heeft u naast deze € 800.000 voor deze 
resterende werkzaamheden budget gereserveerd?  
Nee, er is geen specifiek aanvullend budget gereserveerd of vrijgegeven door de raad voor het 
vergroenen van 1221.  

 
4.  Wie vindt en waarom dat het inzetten van deze 8 ton het meest logisch is voor de Liebergerweg en 

de groenstrook 'Spoorpark'?  
Dit is reeds opgenomen in het door de gemeenteraad behandelde raadsvoorstel uit december 
2022. Vergroening van de Liebergerweg en het Spoorpark kunnen zorgen voor de benodigde 
verbinding van de losse elementen van de groene loper (pleinen en ontwikkellocaties). Hiermee 
ontstaat een samenhangend gebied. Langs het spoor zijn hiervoor reeds gronden aangekocht. 
Ook vinden beide opgaven aansluiting bij de ontwikkellocatie Hunkemöller, waar grote kansen 
liggen op veel vergroening.  

 
5.  Hoe zijn de werkgroep Groene Loper, de inwoners en bedrijven (o.a. IFF) geraadpleegd en 

betrokken bij deze voorgestelde ontwikkeling?  
Voor de herinrichting van de pleinen aan de Pelikaanstraat, Galvanistraat en Liebergerweg zijn 
een drietal bouwteams ( samenwerkingsverband tussen gemeente, leden van de werkgroep 
Groene Loper en bewoners) in het leven geroepen. Ontwerpen hiervan worden besproken en 
voorgelegd aan de omwonenden. Voor wat betreft de verdere ontwikkeling van de Liebergerweg 
en Spoorpark is de planontwikkeling en dus ook de participatie nog niet opgestart. 
Vanzelfsprekend zullen bij het opstellen en uitwerken van die plannen te zijner tijd ook weer de 
omgeving worden betrokken, zie ook de collegebrief. In welke vorm dat exact zal gebeuren, met 
wie en op welk moment is nu nog niet bekend.  

 
6.  Welke invloed heeft het realiseren, temporiseren of afblazen van bouwplannen op de ambitie om 

te vergroenen en de uitvoering daarvan?  
Hierbij moeten we onderscheid maken tussen het vergroenen in de openbare ruimte en het 
vergroenen op de ontwikkellocaties. De gemeente is verantwoordelijk voor het vergroenen van 
de OR. Dit gebeurt onder andere door middel van de realisatie van de groene pleinen. Het 
temporiseren of eventueel afblazen van bouwplannen heeft geen effect op het tempo waarmee 
we als gemeente zorgen voor het vergroenen van de openbare ruimte. Daarnaast is een 
belangrijk doel van de gebiedsagenda dat er ook sprake is van vergroening op de verschillende 
ontwikkellocaties, hiervoor is de ontwikkelaar verantwoordelijk. Bij het eventueel vertragen of 
afblazen van ontwikkelingen zal ook het vergroenen op deze ontwikkellocaties vertragen. Dit 
geldt ook voor de ontwikkellocatie Bruisend Hart in het geval van uitstel of afstel van deze 
gebiedsontwikkeling heeft dit direct effect op het tempo van vergroenen van de openbare ruimte 
binnen deze gebiedsontwikkeling. Bewoners ervaren een groenere wijk als een prettigere wijk om 
in te wonen. Door het vergroenen van de wijk, zal de wijk leefbaarder worden en zal de 
hittestress als minder worden ervaren. Hittestress is specifiek dat het in gebieden gedurende 
nachten niet afkoelt. Op basis van onderzoek is bekend dat 10% extra groen in een wijk leidt tot 
0,5 graden lagere temperatuur. Indien een bouwplan getemporiseerd of afgeblazen wordt, blijft 
op die plek vaak een versteende locatie aanwezig en zal de wijk als minder leefbaar worden 
ervaren.  

 
7.  Is uw planning erop gericht om eerst te bouwen of eerst te vergroenen?  

In principe worden eerst de bouwwerkzaamheden verricht en daarna het groen aangelegd. Indien 
een ontwikkellocatie niet op korte termijn tot realisatie komt, kan het zijn dat er voor een 
tijdelijke inrichting wordt gekozen.  

  

https://hilversum.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/65c55577-9021-4a08-bba8-68b1aeee9beb?documentId=c10c86bf-e9ef-4a72-ae0f-b83a4ecaf6d5&agendaItemId=87ed9ca1-99cb-4da0-8e2e-13473bc052a0
https://hilversum.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/a656e397-6b7d-44e6-97b9-afc621bbe76c?documentId=be77e819-94ce-46b3-b81d-b59e7f4c8ea5


8.  Is inmiddels meer duidelijk over de groenvoorziening binnen de ontwikkellocatie Hunkemöller zelf?  
De plannen bevinden zich in een vergevorderd stadium en zijn in overleg met de buurt opgesteld. 
De ontwikkellaar is in afwachting van de uitspraak van de Raad van State over het beroep tegen 
Chw bestemmingsplan 1221. Als de uitspraak positief is zal de ontwikkelaar naar verwachting een 
omgevingsvergunning aanvragen voor de realisatie van het plan, inclusief groen.  

 
9.  Is het vanuit het oogpunt van participatie alvorens tot een ontwerp voor een locatie te komen, niet 

beter wanneer het college aan de werkgroep Groene Loper vraagt welke locaties volgens de 
werkgroep het meest in aanmerking komen voor vergroening?  
Er is in 2022 met een aantal leden van de werkgroep inzichtelijk gemaakt, welk deel in 
aanmerking zou kunnen komen voor vergroening. Recent is er contact geweest met de werkgroep 
Groene Loper. De werkgroep weet welke mogelijkheden er zijn om groene initiatieven voor 
verdere vergroening bij de gemeente aan te melden. 

 
10.  Heeft u ook gedacht aan deze driehoek (zie foto) op de hoek van de Kleine Drift?  

Ja, in 2022 heeft er een schouw tussen de werkgroep en gemeente Hilversum plaatsgevonden. 
Het betrof het gebied “Kleine Driftbuurt”. Aan de hand van “het bomenplan” heeft men in het 
veld gekeken naar de mogelijkheden om bomen te planten. Een check op de ondergrondse 
infrastructuur wordt momenteel uitgevoerd.  

 
11.  Gaat u uit die 8 ton ook geld uitgeven aan het Bruisend Hart? 
 Nee, dat is niet het geval. Voor het Bruisend Hart wordt de financiering afzonderlijk aangevraagd. 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 


